
Brandnetels naast een soort open riool
 

Het Vondelpark, een goed aangelegd
park, maar vaak (te) druk.

Het Rembrandtpark, mistroostig en
weinig gebruikt.
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Mascha Onderwater parkexpert
Rowin Ubink

BORIS VAN DER SPEK

Eén van de parken dat de
gemeente wil opknappen, is het
Rembrandtpark. De expert: 'Dit
park sluit niet aan op de omgeving.'

Nu de eerste echte lentedagen zich
aandienen, hebben parkbezoekers

alweer de grootste moeite een
rustig plekje in het Vondelpark te
vinden. Het Rembrandtpark echter
bestaat nu uit gras met
brandnetels, oevers overgroeid met
riet en een meertje dat ruikt als een
open riool.

Mascha Onderwater (38) is
landschapsarchitect met ervaring
met het opknappen van parken,
zoals wethouder Abdeluheb Choho
wil. "Wat mij als eerste opvalt hier,
is de ligging. Dit park is ingesloten,
door de Ring enerzijds en het water
anderzijds. Er is daarnaast nergens
een herkenbare entree."

Hier rondlopen doe je niet voor je
plezier. Een zwerver drinkt zijn
halve liter en wordt mistroostig
aangestaard door een paar kale
bomen, een groepje jongeren rookt
een joint bij een bankje. "In een
park met zulke begroeiing voelen
mensen zich onveilig, er is geen
overzicht. Je moet zeker dertig
procent van de bomen hier kappen;
ze moeten de ruimte krijgen, zodat
mensen eronder gaan zitten, zoals
in het Vondelpark."

Die trekpleister, waar meer dan tien
miljoen bezoekers per jaar komen,
heeft natuurlijk zijn ligging bij het
centrum mee. Ook toeristen komen
er sneller. Volgens Onderwater is
streven naar een volledige
spreiding dan ook niet realistisch.
Maar er kan wel van het
Vondelpark geleerd worden. "Het
Vondelpark heeft een heel goede
padenstructuur. Een grote weg in
het midden en een grote rondweg
eromheen. En je kunt overal
doorheen kijken. Mensen moeten
niet verdwalen in een park."

In het Rembrandtpark valt op dit
terrein nog veel te winnen. Een
doodlopend pad leidt ons recht de
sloot in, een plattegrond is
verbleekt door de tijd.

Jammer, want: "Parken zijn
ontzettend belangrijk geworden
voor steden. Joggen is populair en
vooral hoger opgeleiden zijn erg
bezig met bewegen en buiten zijn."

Daarnaast is het volgens
Onderwater belangrijk als er
activiteiten zijn in een park. De
gemeente lijkt voorzichtig al wat
kleine toevoegingen te hebben
gedaan, in de vorm van
voetbaldoeltjes en een speeltuintje.
Als het gras hier wat gesnoeid
wordt, en de kale plekken worden
ingezaaid, zou het al veel meer op
een park lijken. "Mensen willen
zitten op het gras. Nieuwe bankjes
plaatsen is niet eens nodig, die
geven een verlaten aanblik als het
rustig is. Verder wat struiken
snoeien en meer variatie
aanbrengen. Het park sluit nu nog
niet aan op de omgeving. Het is
een onoverzichtelijke rommel."
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